
Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ – 29.6.2020 
z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 29.6.2020 o 19:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková,  p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, 

p. Katarína Gajdošová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík  

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

Program OZ 

 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

        4  Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 
        5. Správa zo zasadnutia Finančnej komisie  

6. Schválenie záverečného účtu Obce Vaďovce za rok 2019  
        7. Odpredaj pozemku v majetku obce v lokalite Dubník – p. Podoliako 
 

K bodu č. 1 

Starostka obce privítala všetkých poslancov a poslankyne, hlavnú kontrolórku obce a prítomných 
občanov na mimoriadnom zasadnutí OZ. 

K bodu č. 2 

Starostka obce začala s procedurálnymi návrhmi a určila zapisovateľku p. Ing. Ninu Masárovú a za 
overovateľov navrhla p. Miroslava Stančíka a p. Katarínu Gajdošovú.   
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 3 

Pani starostka sa opýtala poslancov, či môžu postupovať podľa pozvánky rokovania OZ, ktorú 
obdržali. Opýtala sa, či má niekto nejaký doplňujúci bod.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce konštatovala výsledok hlasovania poslancov a dodala, že sa zo zasadnutia vyhotovuje 
zvukový záznam.  
 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce povedala, že bod 4 predstavuje kontrolu uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva. 
Povedala, že okrem procedurálnych záležitostí, ako zvolenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice, 
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zobrali na vedomie správu z Finančnej komisie, odložili schválenie Záverečného účtu a opätovné 
stretnutie Finančnej komisie, zobrali na vedomie správu hlavnej kontrolórky obce Vaďovce, neschválili 
VZN o ochrannom pásme pohrebísk na území obce Vaďovce a tým pádom už nemáme ochranné 
pásmo, a zobrali na vedomie požiadavku prokurátora na schválenie VZN o pravidlách času predaja v 
obchode a času prevádzky služieb na území obce Vaďovce, ktoré s nejakými úpravami schválili, 
schválili rekonštrukciu umyvárky v Základnej škole, ktorá bude prebiehať v júli.  
 

 
K bodu č. 5  
Starostka obce poprosila predsedníčku p. Dagmar Ďurišovú o správu zo stretnutia Finančnej komisie.  
P. Dagmar Ďurišová povedala, že bola zvolaná mimoriadna Finančná komisia, dňa 15.6.2020, kde 
rokovanie pozostávalo z nasledovných bodov: Na FK boli zúčastnení všetci členovia FK a účasť 
ostatných členov zastupiteľstva je dobrovoľná. Stretnutie bolo zvolané pre doplnenie a nasledovné 
schválenie Záverečného účtu. Povedala, že všetkým účastníkom FK bol predložený dokument 
s názvom komentár k záznamu o kontrole č. 80, v ktorom bola podrobne rozanalyzovaná chybovosť 
účtovania rezervného fondu minulých rokov, t.j. rok 2012 až 2019 s príslušnými a podrobnými 
komentármi, ako si FK vyžiadala. Povedala, že sa hlavná kontrolórka a účtovníčka pýtali 
zúčastnených, či všetkému rozumejú a môžu účet schváliť. Povedala, že členovia komisie súhlasili 
s priložením príloh k ZÚ, a to Záznam o kontrole č. 80 a komentár k záznamu o kontrole č. 80. 
Povedala, že účtovníčka obce poskytla všetky informácie ohľadom RF Finančnej komisii od audítorky 
obce, ktorá zastupiteľstvu navrhla, aby urobili hrubú čiaru a RF vynulovali. Povedala, že po tejto 
informácii bola komisia neistá, tak im účtovníčka a hlavná kontrolórka dali na výber, že sa RF vynuluje 
alebo bude platná zostatková suma, vypočítaná už v zázname o kontrole č. 80. Povedala, že FK sa 
rozhodla ponechať zostatkovú sumu 4 491,05 €, ktorá už bola prevedená na osobitný bankový účet 
a bolo z nej tento rok čerpané na vymaľovanie školskej jedálne. P. Ďurišová pokračovala, že sa na 
stretnutí účtovníčka a hlavná kontrolórka opýtali členov komisie, či súhlasia so ZÚ za rok 2019 a či 
vysvetlenie, ktoré im bolo poskytnuté, je dostačujúce. Povedala, že sa vyjadrili všetci členovia komisie, 
kde traja boli za, p. Mgr. Daniela Kontinová sa vyjadrila, že nie je na 100% stotožnená, ale súhlasí 
s priložením príloh k ZÚ, p. Jaroslav Bača nadviazal na p. Mgr. Kontinovú a tiež súhlasil, až po 
priložení spomínaných príloh. P. Ing. Peter Dinga tiež nadviazal na p. Mgr. Kontinovú a vyjadril sa, že 
nemá vzdelanie účtovníka a nie je na 100% stotožnený s vysvetlením, ale súhlasí s priložením, už 
spomínaných príloh k ZÚ. Povedala, že nakoniec aj ostatní členovia FK súhlasili s priložením príloh 
k ZÚ za rok 2019. 
P. Dagmar Ďurišová pokračovala, že v ďalšom bode účtovníčka odovzdala tabuľku bankových účtov, 
register adries závierok , boli prichystané všetky nedoplatky za minulé roky ku dňu 15.6 a za rok 2020 
ešte nebolo možné prichystať, pretože pracovníčka s daňami prišla po nemocenskej a neboli všetky 
uhradené. Povedala, že ďalším bodom bolo prerokovanie ceny pozemku na Dubníku pre p. Podoliako. 
Povedala, že sa FK rozhodla, že už z dohodnutej sumy 2 700€ sa odrátajú investície za geometrický 
plán, takže výsledná požadovaná suma by mala byť 2 500€.  
Povedala, že ďalším bodom bolo prejednanie p. Polčana – nájomcu bytového domu, ohľadom nájmu, 
a že o tom bude informovať p. hlavná kontrolórka na riadom zasadnutí OZ. Ďalším prejednávaným 
bodom bola existencia školy a bol prejednávaný návrh varenia obedov pre dôchodcov v školskej 
jedálni. Starostka obce má prejednať skutočnosť s vedúcou jedálne a zistiť záujem o toto stravovanie 
u dôchodcov, ktorí obedy odoberajú. Povedala, že v diskusii spomínali firmu RADECOM, akou formou 
by sa od nich dal vymáhať dlh, ktorý majú, zaoberali sa Zberným dvorom, či sa občania preukazujú 
dokladom totožnosti a preukazom o zaplatení ročného poplatku za odpad. Povedala, že na riadom 
stretnutí FK by sa mali zaoberať zvyšovaním daní, ktoré by mala v prehľadnej tabuľke pripraviť p. 
Hučková. 
Starostka obce predniesla návrh na uznesenie, že OZ berie na vedomie správu zo zasadnutia 
Finančnej komisie z 15.6.2020. 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 6  
Starostka obce povedala, že by rada pristúpila k schváleniu ZÚ, po tých všetkých vysvetľovaniach 
a zdôvodňovaniach. Opýtala sa, či k tomu niekto ešte niečo má.  
Starostka obce prečítala návrh uznesenia, že OZ berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky 
k ZÚ a opýtala sa hlavnej kontrolórky, či ho predniesla.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že za toto uznesenie hlasovali už minulé stretnutie.  
Starostka pokračovala, či obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné 
hospodárenie bez výhrad a po tretie, obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie prebytku rozpočtového 
hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 22 676, 74 €. 
Starostka obce sa znovu opýtala, kto je za schválenie záverečného účtu obce a celoročné 
hospodárenie za rok 2019 bez výhrad. 
P. Janka Masárová sa opýtala, či hlasujeme za ZÚ aj s tými prílohami.  
Starostka obce odpovedala, že áno.  
P. Janka Masárová, p. Dagmar Ďurišová a p. Miroslav Stančík zahlasovali zdvihnutím ruky.  
Starostka povedala, že sú traja za schválenie bez výhrad a opýtala sa, kto je za schválenie 
s výhradou. 
P. Katarína Gajdošová zahlasovala zdvihnutím ruky.  
Starostka obce konštatovala, že je jedna za schválenie ZÚ s výhradou a opýtala sa ostatných 
poslancov, či sa oni zdržiavajú.  
P. Mgr. Daniela Kontinová a p. Ing. Peter Dinga aj slovne súhlasili, že sa zdržiavajú hlasovania.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 3 poslanci: p. Dagmar Ďurišová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 1 poslanec: p. Katarína Gajdošová 
Zdržal sa: 3 poslanci: p. Jaroslav Bača:, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová  
 
Starostka obce konštatovala, že sa traja zdržali hlasovania a že sa to vlastne schválilo s výhradou 
a poprosila poslancov o nakonfigurovanie tejto výhrady. Starostka povedala, že si všetko už vysvetlili 
a opýtala sa, v čom bude tá výhrada spočívať. 
P. Katarína Gajdošová povedala, že bude spočívať v tom, že sa zistilo pri šetrení financií, keď sa mal 
založiť samostatný účet, že sú chyby v účtovaní. Povedala, že to doma preberali v rodine a že sa im to 
nepáči, že ide o veľa peňazí a nebolo by to správne len tak to vynulovať. 
P. Ľubomíra Naďová povedala, že tie peniaze sú, len papierovo to nesedí.  
Starostka obce povedala, že to chápe, len že je potrebné tú výhradu naformulovať. Poprosila o pomoc 
p. Ing. Holotu. Povedala, že by sa výhrada mala odstrániť do konca roka, ale ona sa už odstránila 
týmto zaúčtovaním.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že si myslí, že je nedôvera ku konečnému číslu, ale povedal, že to 
konečné číslo, na ktorom sa dohodli, že to bude číslo nula, od ktorého sa budeme do budúcna odvíjať, 
ale ak si raz niečo dajú do výhrad, budú to musieť odstrániť, a opýtal sa, kto na tom bude participovať.  
P. Ing. Alena Hrušová sa opýtala, či tam nie je treba napísať o počkaní do konca auditu za rok 2019.  
P. Ing. Holota povedal, že toto sa týka ZÚ a audit je ohľadom účtovníctva. 
P. Ing. Hrušová povedala, že celý ZÚ, ako sa opravoval, súvisí s účtovníctvom. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že áno, ale sami povedali, že s tým audítorka nemá až tak 
spoločného, že nekontroluje do hĺbky a že ju ZÚ nezaujíma.  
P. Ing. Hrušová povedala, že sa teraz bavia o zaúčtovaní rezervného fondu a zaúčtovanie RF bude 
jednoznačne písané aj v audite.  
P. Ing. Holota povedal, že týmto sa zbytočne zamotáme, a povedal, že ak dáme výhradu, je potrebné 
ju zadefinovať a do nejakého obdobia odstrániť a povedať, ako sa odstránila.  
P. Katarína Gajdošová povedala, že ak po nich, za určité obdobie, bude niekto niečo kontrolovať, 
a zistí sa, že to bolo vtedy a že sa preto nič neurobilo. 
P. Janka Masárová povedala, že sú o tom záznamy.  
P. Dagmar Ďurišová povedala, že je všetko zdokladované.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že keď sa opýtala, ako je zdokladovaná úprava z roku 2013, tak 
dostala odpoveď, že nie je zdokladovaná, že bola vykonaná úprava, ale doklad k tomu nie je. 
P. Ľubomíra Naďová povedala, že tam nemá byť aký doklad, išlo o preúčtovanie medzi účtami 
a účtovníčka nemá ako urobiť k tomu doklad. Povedala, že nemôže zasahovať do účtovníctva pred 8 
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rokmi a že teraz urobila účtovníčka len opravu rezervného fondu, ale nemôže zasahovať do starých 
účtov. 
Starostka povedala, že to nebola zámerná ale ľudská chyba, ktorá sa stala, povedala, že ju to mrzí, 
ako aj účtovníčku hlavne preto, že sa na to neprišlo skôr. Povedala, že peniaze reálne nezmizli, len to 
nebolo v účtovníctve správne.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že z toho vyplýva, že keby nepožadovali samostatné založenie 
bankového účtu pre rezervný fond, tak by sa stále na tú chybu neprišlo. 
P. starostka povedala, že možno nie, ale audítorka už na tom aj tak teraz trvala.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že na tom audítorka trvala už v roku 2014 a nechápe, prečo sa 
to za tých 5 rokov neurobilo.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že to nebolo v roku 2014, nakoľko ona nastupovala v roku 2015 a keď 
jej o tom hovorila, tak dostala odpoveď, aby nemotala rezervný fond, nakoľko sa opravujú ešte staré 
chyby a že RF je to najmenej, s čím je treba niečo robiť.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, aby sa nezamotávali, že je ZÚ schválený s výhradami a teraz je 
potrebné tú výhradu presne zadefinovať.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že by p. Gajdošová mala mať tú výhradu pripravenú, ak za ňu 
hlasovala.  
P Ing. Alena Hrušová povedala, že ruku za výhradu dvihla len pani Gajdošová a ak za ňu hlasovala 
a ak nevie výhradu, tak to potom nemôže byť výhrada.  
P. Mgr. Daniela Kontinová to potvrdila a povedala, že bolo zle formulované uznesenie lebo bolo prvé 
uznesenie, kto je za to, aby bolo odhlasované bez výhrady a automaticky vyplynulo, že ostatní sú 
s výhradou, ale to bolo zle formulované.  
Starostka obce povedala, že sa pýtala, kto je za výhradu a kto je za ZÚ bez výhrady.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že by podľa toho, čo pani Gajdošová povedala, by výhradu 
zadefinoval ako nedôveru opravám, čo je dosť univerzálne zadefinované a preto je ťažké stanoviť, ako 
výhradu odstrániť.  
Starostka obce sa vrátila k hlasovaniu, že sú traja poslanci za ZÚ bez výhrad, traja poslanci sa zdržali 
a jeden poslanec je za ZÚ s výhradou. 
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že si myslí, že to neprešlo. 
Starostka obce sa spolu s p. Holotom snažili naformulovať výhradu p. Gajdošovej.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že by navrhoval výhradu naformulovať tak, že ide o pochybnosti, 
ktoré nie sú presne definované a je možné výhradu odstrániť zriadením špeciálneho účtu na RF, čo je 
podľa neho v tomto prípade postačujúce a slúži ako kontrola nad tým, ako sa ten RF tvorí a ako sa 
z neho čerpá. Povedal, že aj v rámci FK prijali ďalšie opatrenie, že sa bude predkladať sumarizácia 
bankových účtov. Povedal, že podľa neho je to postačujúce, ale musí povedať p. Gajdošová, či to 
takto môže byť.  
P. Katarína Gajdošová povedala, že to môže byť tak, ako to p. Holota povedal.  
Starostka obce povedala, že by sa mohli dohodnúť, že ak budú mať poslanci nejaké nejasnosti, 
opýtajú sa na ne, aby sa už niečo podobné nevyskytlo.  
P. Miroslav Stančík povedal, že toto ide o budúcnosť, čo je v poriadku, a to, čo sa stalo v minulosti už 
nemôžeme vrátiť.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že by bolo iné, ak by p. Gajdošová povedala konkrétnu výhradu, 
napr. konkrétne číslo, ale toto je dosť obšírne, čiže by to takto bolo dobré.  
P. Ing. Peter Dinga požiadal o slovo a povedal, že ako p. starostka sa na začiatku debaty opýtala, či 
niekto niečo má, nechcel nič k tomu hovoriť, aby nikoho neovplyvňoval. Povedal, že nehovorí, že sú to 
rozporuplné informácie so všetkým a len hovorí, že s tým nie je na sto percent stotožnený a veľa vecí 
malo dosah do minulosti a chce povedať a ospravedlniť sa, že do toho človek vtedy nemal ani ako 
zasiahnuť, povedal, že nikdy nepovedal, že niekto ukradol peniaze a nikdy nepovedal, že to niekam 
zmizlo a že chce vyvolať nejakú kontrolu, ale nech sa nehnevajú, že sa zdržal.  
Starostka obce povedala, že to chápe 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to nechcel povedať hneď na začiatku, nech nie je obvinený z toho, že 
niekoho chcel ovplyvniť alebo meniť.  
Starostka obce povedala, že to ľudsky chápe. 
Ing. Alena Hrušová pripomenula starostke obce, že je potrebné sa vrátiť k realizácii prevodu, o ktorom 
sa bavili. 
Starostka obce povedala, že je potrebné schváliť použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na 
tvorbu rezervného fondu vo výške 22 676, 74€. 
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Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7 

Starostka obce pokračovala bodom číslo 7 o odpredaji pozemku p. Podoliako. Povedala, že jej 
oznámila rozhodnutie o cene, ktorá odpovedala, že je to pre ňu aj tak veľa a navrhuje sumu 2 000€. P. 
starostka povedala, že sa rozprávala s pánom, ktorý robí odhady a povedal, že podľa tabuliek je cena 
pozemkov na Starej Turej cca 5,60€ podľa toho, v akej lokalite sa ten pozemok nachádza, či je tam 
plyn a podobne, a podľa toho ide cena hore. Povedala, že ten pán povedal, že by bola cena pozemku 
podľa neho 8 až 10 €. 
Poslanci diskutovali o možnej cene za pozemok.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že ak zľavili 200€ za geometrický plán, tak to vychádza cca 13,60 za m2. 
Povedal, že ona ponúkala 2000€, čo je nejakých 11€ za m2 a z tých ich pôvodných 15€ za m2, čo 
schválili, je podľa neho tých 13€ taký stred. Povedal, že peňazí nie je a len o to mu ide.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že je potrebné počítať aj s tým, že ak to odmietne, tak z toho nebude 
mať obec nič.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ak nemá p. Podoliako vecné bremeno, tak by tam nemala ani 
chodiť.  
Poslanci ju opravili, že jej to podľa zákona musíme umožniť, nakoľko je to jediný prístup k jej 
pozemku. 
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či sa dali zistiť náležitosti poľnej cesty.  
Starostka obce povedala, že hľadala definíciu poľnej cesty a povedala, že presná definícia nie je. 
Opýtala sa prítomného p. Ladislava Baranoviča, či by nevedel definície lesnej cesty.   
P. Ladislav Baranovič povedal, že lesné cesty sú označené 1, 2, 3. Povedal, že jednotka sú asfaltové 
cesty s rôznymi náležitosťami a celoročne zjazdné, a trojka sú tie najhoršie, ktoré nemajú spevnený 
povrch a sú len sezónne zjazdné a nemusí byť na nej ani štrk. 
P. Miroslav Stančík povedal, že ide o to, aby nepremárnili šancu.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že teraz v období krízy je pre obec každá koruna dobrá.  
Poslanci sa dohadovali o cene pozemku a nakoniec sa rozhodli pre sumu 2 350€. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, čo s geometrickým plánom, za ktorý sme p. Podoliako mali 
zľaviť 200€. 
Poslanci odpovedali, že týmto to padá a konečná cena za pozemok je 2 350€. 
 
Starostka obce sa opýtala na návrh uznesenia, či súhlasia s cenou za pozemok v lokalite Dubník p. 
Podoliako za celkovú sumu 2 350€ a s tým, že je to posledná suma.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Občan p. Škriečka sa opýtal, či by bolo možné pohrabať na ihrisku trávu, ktorú Obecný úrad pokosil.  
Starostka obce povedala, že tam niekoho pošle.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala na povodňový plán obce.  
Starostka povedala, že ju na druhý deň o tom bude informovať. Ďalej požiadala poslancov, aby si 
potom ešte zvolali FK na doriešenie pár záležitostí.   
Poslanci sa bavili o dlžníkoch voči obci a o možnostiach, ako peniaze získať a čo pre to môžu robiť.  
P. Ing. Alena Hrušová informovala poslancov, že jej prišli nejaké peniaze zo Sociálnej poisťovne, ale 
zatiaľ o tom nemá doklad a preto im to predloží až na Finančnú komisiu.  
 
Starostka obce na záver diskusie poďakovala poslancom za účasť a popriala poslancovi p. Ing. 
Petrovi Dingovi všetko najlepšie k meninám.  
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Podpisy overovateľov:      

 
 
 
 
Zástupca starostu : p. Janka Masárová 
Overovateľ     : p. Miroslav Stančík, p. Katarína Gajdošová 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce   


